
ANIMATED TREE WITH MUSIC  
ITM. / ART. 1601249 (TW), 650719 (KR), 124272 (AU), 8511365 (CN)  

Product Manual  

 customerservice@natures-mark.com  

 1-877-378-3150 (8 a.m. - 5 p.m., PST, Monday - Friday. English only. )  

 

IMPORTANT, RETAIN FOR FUTURE REFERENCE: 
READ CAREFULLY 
● Carefully remove the product and accessories from package. Keep packaging for safe storage. 

● Place the product on a flat, stable surface close to a power source. The area surrounding the item should be clear of any obstructions. 

● Plug one end of the adapter into the DC jack located at the back of item, and the other end into an electrical outlet. 

● The product is operated by the three-way switch at the back of item. Slide the switch to ‘I’ position to activate lights, music and 

animation, slide the switch to ‘II’ position to activate lights and animation only, and turn the switch to ‘○’ position to turn off product. 

 

TROUBLESHOOTING: 

If the product is not functioning, check for the following problems:  

● The switch is in ‘○’ position. 

● The power source is disabled or the cord may be unplugged. 

● The moving mechanism may be blocked by debris or an obstruction.  

 

CAUTION:   

● When not in use and being packed away, please unplug adapter from DC jack.  

● The bulbs of this lighted item cannot be replaced.  

 

WARNING: 

● This is an electrical product! To avoid risk of fire, burns, personal injury, and electric shock, 

close supervision is necessary when the product is used by or near children.  

● This is not a toy. For decorative indoor use only.   

● Only adapters of same or equivalent type are recommended. 

● This seasonal use product is not intended for permanent installation or use. 

● Unplug the product when leaving the house, when retiring for the night, or if left unattended for an extended period. 

● Do not restrict the movement of any revolving component to avoid damage. 

● Do not use this product for other than its intended use. 

● Do not use an extension cord unless the plug can be fully inserted.  

● Do not alter or replace the plug. 

● When not in use, store neatly in a cool, dry location protected from sunlight.  

● Do not connect the chain to the supply while in packaging. 

● For decoration purposes only.  

● The light source is not intended for use in other applications. 

● Read and follow all instructions that are on the product or provided with the product.     

 

 

 

 

 
 
 



19 吋 LED 聖誕音樂樹 
ITM. / ART. 1601249 (TW) 

使用說明 

 customerservice@natures-mark.com  

 1-877-378-3150（星期一至星期五，太平洋標準時間，上午8點至下午5點，僅支援英語。） 

 

內含重要事項，請保留此份說明以供日後參考：請詳
閱。 
● 小心地將產品及配件由包材中取出。請保留包材以便收納時產品能受妥善保護。 

● 本產品請置於平穩的表面並靠近電源處。放置產品的周遭區域應清空不可放置其他物品。 

● 將變壓器的一端插入產品背面的 DC 插孔，而另一端插入電源插座中。 

● 本產品的參向開關設計位於產品背面。將開關推至 ‘I’ 位置可啟動燈光、音樂及動態，將開關推至 ‘II’ 位置僅可啟動燈光及動態，

而當開關推至 ‘○’ 位置時即可停止動作。   
 

疑難排解: 

若無法啟動產品各項功能，請檢查是否有以下的問題: 

● 開關設定在 ‘○’ 的位置。 

● 電源中斷或是電源線未插入電源插座內。 

● 運轉裝置可能因碎屑或雜物的干擾而無法正常運作。 

 

注意: 

● 當產品不使用或打包存放時，請將變壓器接頭由 DC 插孔中拔出。  

● 本產品的燈泡無法更換。 
 

警告: 

● 本產品為電子商品！在靠近孩童身旁使用操作時，需要密切留意使用狀況以避免起火、燃燒、

人員受傷及觸電的危險發生。 

● 本產品並非玩具。僅供室內裝飾使用。  

● 建議只使用產品所附或是同等規格的變壓器。 

● 本產品為季節性商品並非供作永久安裝或使用的設備。 

● 外出時、晚上睡覺前或是可能長時間無人在家時，請拔除本產品的電源插頭。 

● 為避免損壞，請勿限制本產品旋轉裝置的運作。 

● 本產品之使用切勿超過原先所設計之使用範圍。 

● 請勿使用延長線除非插頭可以完全的插入。 

● 請勿變更或更換插頭。 

● 當不使用時，請將產品適當的存放於涼爽、乾燥避免陽光照射的地方。 

● 當產品還在包裝裏面時，不要將插頭連接電源。 

● 僅供裝飾使用。 

● 此光源不供其他電器產品使用。  

● 請詳閱並確實的遵守在產品上或是產品所附的指示說明。 
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MADE IN CHINA 

제조국: 중국 
中國製 

 

 

 


